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Abstract (en)
[origin: WO8202955A1] An improved diffraction grating scanner, in which anamorphic imaging techniques are utilized to correct the curvature of the
scan, in the plane of the scan, as well as correction for field curvature so as to provide improved resolution and increased length of scan. Basically,
the scanner system may comprise either refractive or reflective elements, including cylindrical lenses (13, 15, 36, 38) and reflectors (27, 33, 37, 39)
of circular or elliptical cross-section and toroidal reflectors (20) and lenses as well. In addition, such system will customarily include one or more
spherical elements, but at least one cylindrical or toroidal element must be provided. The anamorphic imaging correction apparatus can be utilized
with reflector scanners, including polygonal and single-mirror scanners, as well as with diffraction grating-type scanners.

Abstract (fr)
Dispositif de balayage ameliore a grille de diffraction, dans lequel des techniques de mise en image par anamorphose sont utilisees pour corriger
la courbure du balayage, sur le plan du balayage, ainsi que la courbure de champ de maniere a obtenir une definition amelioree et une longueur
de balayage accrue. Fondamentalement, le systeme de balayage peut comprendre des elements soit refractifs soit reflechissants, comprenant des
lentilles cylindriques (13, 15, 36, 38) et des reflecteurs (27, 33, 37, 39) de sections transversales circulaires ou elliptiques ainsi que des lentilles
et des reflecteurs (20) toroidaux. Ces systemes peuvent comprendre en outre, au choix, un ou plusieurs elements spheriques, mais au moins un
element cylindrique ou toroidal doit etre prevu. Le dispositif de correction de mise en image par anamorphose peut etre utilise avec des dispositifs
de balayage a reflecteur, comprenant des dispositifs de balayage polygonaux et a miroir simple, ainsi qu'avec des dispositifs de balayage du type a
grille de diffraction.
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